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با حضور مدیرعامل آبفای استان اصفهان و مدیریت 
شعب بانک رفاه کارگران استان اصفهان منعقد شد؛

 امضای تفاهم نامه همکاری شرکت
 آب و فاضلاب و بانک رفاه کارگران

اصفهان – مرادیان: با حضور مدیرعامل آبفای اســتان 
اصفهان و مدیریت شعب بانک رفاه کارگران استان اصفهان 
تفاهم نامه همکاری میان آبفا و بانــک رفاه کارگران در 
زمینه تامین منابع مالی پروژه های آب و فاضلاب از محل 
اعتبارات ماده 56 منعقد شــد .مدیرعامل شرکت آب و 
فاضلاب استان اصفهان گفت: با انعقاد این تفاهم نامه بیش 
از 40 هزار نفر در شهرهای خوانسار، شاهین شهر و شهرضا 
از خدمات شــبکه فاضلاب بهره مند می شوند .حسین 
اکبریان به سیاست های کلان کشور در راستای استفاده از 
تسهیلات ماده 56 برای ارائه خدمات گسترده تر و پایدار 
به مردم اشــاره کرد و تصریح نمود : براساس اجرای مفاد 
بند )ز(  تبصره ) 4(  قانون بودجه سال 1401 کل کشور 
در خصوص تأمین منابع مالی طرح های مصوب سفرهای 
اســتانی ریاست جمهوری از محل تسهیلات ماده ) 56 ( 
، تکمیل تاسیســات آب و فاضلاب در شهرهای مختلف 
استان در دستور کار قرار گرفت.وی با بیان اینکه با انعقاد 
تفاهم نامه همکاری با بانک رفاه کارگران تکمیل تاسیسات 
آب و فاضلاب در شــهرهای خوانسار، شهرضا و شاهین 
شهرعملیاتی می شود اعلام کرد: با اعلام موافقت بانک رفاه 
کارگران و با ضمانت سازمان برنامه و بودجه کشور 200 
میلیارد تومان تسهیلات از سوی بانک رفاه برای بازسازی و 
توسعه شبکه فاضلاب شاهین شهر، توسعه شبکه فاضلاب 
و ارتقای تصفیه خانه فاضلاب شهرضا، توسعه شبکه آب 
و فاضلاب خوانسار و نیز توسعه تصفیه خانه آب خوانسار 
که از جمله طرح های اولویت دار آبفا در ســطح اســتان 
هستند که به دلیل عدم منابع مالی کافی نیمه تمام مانده 
اندتخصیص یافت .اکبریان با اشاره به تکمیل تاسیسات 
آبفا در شهرهای شاهین شهر، شهرضا و خوانسار از محل 
تسهیلات ماده 56 بانک رفاه کارگران بیان کرد : درآینده 
نزدیک در قالب تفاهم نامه همکاری با بانک صادرات و ملت 
در راستای ارائه تامین منابع مالی پروژه های آبفا از محل 
تسهیلات ماده 56 ، توسعه و تکمیل تاسیسات فاضلاب 
در شهرستان های برخوار، شاهین شهر، میمه، آبرسانی 
به نطنز ، اردســتان وبادرود، توسعه و بازسازی تاسیسات 
فاضلاب شهر اصفهان و ایجاد تاسیسات فاضلاب چادگان 
و رزوه عملیاتی می شود .مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
استان اصفهان با اشاره به مسئولیت اجتماعی بانک ها در 
قبال آبادانی کشور تصریح کرد: بانک ها با تامین منابع مالی 
تکمیل تاسیسات آبفا از محل تسهیلات ماده 56 ارتقای 
سطح بهداشت، ســلامت و رفاه مردم را بیش از گذشته 
فراهم نمودند که این نشــان از پایبندی این موسسات به 
مسئولیت اجتماعی شان است .در ادامه مدیر کل شعب 
بانک رفاه کارگران در اســتان گفت: انتظار می رود انعقاد 
این تفاهم نامه سرمنشأ آغاز ارتباطات دوسویه میان آبفا و 

بانک رفاه کارگران باشد .

 تست سرد اولین رام قطار شهرکرج 
در پروژه قطار شهری انجام شد

رئیس شورای اسلامی شــهر کرج از تست اولین 
رام قطار شهر کرج در پروژه قطارشهری خبر داد.

علی قاسم پور ، با اعلام انجام تست سرد اولین رام قطار 
شــهرکرج، گقت: با توجه به اینکه بهره برداری از پروژه 
قطارشهری یکی از اولویت های مجموعه مدیریت شهری 
در اتمام پروژه های نیمه تمام است، بر همین اساس و به 
همت ســازمان حمل و نقل ریلی، این پروژه در مراحل 
پایانی قرار گرفته و به زودی قطار مســیر طالقانی تا 45 
متری گلشهر در اختیار شهروندان قرار خواهد گرفت.وی 
با اشــاره به اجرای تست سرد اولین رام قطار شهر کرج، 
عنوان کرد: در این تســت، رام قطار 201 پروژه خط2 با 
حرکت از سکوی شمالی ایستگاه آیت الله طالقانی و با عبور 
ازایســتگاه های میدان شهیدآجرلو، سه راه رجایی شهر، 
دهقان ویلا، میانجاده و با رسیدن به ایستگاه چهل و پنج 
متری گلشهر که با تمامی نکات عمرانی و تجهیزاتی مورد 
ارزیابی قرار گرفت، پس از شــانت)تغییر خط از شمالی 
به جنوبی با ســوزن جابه جایی خط( از خط جنوبی به 
سمت ایستگاه آیت الله طالقانی بازگشت داشته است.قاسم 
پور در ادامه گفت: در این تست صورت گرفته کلیه موارد 
مورد نیاز، راه اندازی و شناسایی شد.به گفته رئیس شورای 
اسلامی شهر کرج همچنین مقرر شد به زودی با برق دار 

کردن خط اجرایی پروژه، تست گرم نیز انجام پذیرد.

استاندار آذربایجان غربی:
فاز اول طرح انتقال آب به دریاچه 

ارومیه امسال افتتاح می شود
 اســتاندار آذربایجان غربی با اشاره به توجه شخص رییس 
جمهور به احیای دریاچه ارومیه، گفت: فاز نخست طرح کلی 
انتقال آب از جنوب استان به پیکره دریاچه تا پایان سال به 
بهره برداری می رسد.محمد صادق معتمدیان در حاشیه بازدید 
از محل اتصال کانال انتقال آب ســد کانی سیب به رودخانه 
گــدار در گفت و گو با خبرنگاران ، اظهار کرد: در فاز اول که 
امسال به بهره برداری می رسد، ۳00 میلیون متر مکعب و در 
فاز دوم که 6 تا هفت ماه پس از مرحله اول زمان می برد، 1۸0 
میلیون متر مکعب آب رهاسازی خواهد شد.وی اضافه کرد: 
در مرحله سوم نیز 120 میلیون مترمکعب رهاسازی می شود 
که مطالعات آن انجام شده و واگذاری به پیمانکار در دستور 
کار وزارت نیرو قرار دارد تا زودتر انجام شود.دبیر کارگروه ملی 
نجات دریاچه ارومیه با تاکید براینکه بحث دریاچه ارومیه از 
جمله مهمترین مشکلات زیست محیطی در کشور محسوب 
می شــود، اظهار کرد: از همان ابتدا و ماه های اول شروع به 
کار دولت سیزدهم، شخص رییس جمهور توجه ویژه ای به 
موضوع داشــت و در نهایت با توجه به ساختار و مسئولیت 
هایی که واگذار شد، کارها سرعت بیشتری به خود گرفت.

وی  در رابطه با خط انتقال آب به دریاچه ارومیه گفت: پس 
از تونل ۳6 کیلومتری انتقال آب، یک خط انتقال بتنی 11 
کیلومتری نیز آب را وارد رودخانه گدار می کند که همگی تا 

پایان امسال به اتمام می رسد.
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مدیرکل راه و شهرسازی کرمانشاه
برای ساخت 80 هزار واحد مسکن ملی 

در کرمانشاه »زمین« داریم
 مدیرکل راه و شهرســازی استان کرمانشاه با انتقاد از 
پیشرفت کند پروژه های مسکن ملی در استان، گفت: 
با پیشــرفت 9.۸ درصدی بسیار عقب هستیم و انتظار 
داریم دســتگاه های اجرایی که پروژه دارند به کار خود 
ســرعت دهند.مهرداد آهکی در جلسه شورای مسکن 
اســتان کرمانشاه با اشاره به ســهم 120 هزار واحدی 
کرمانشــاه از پروژه طرح جهش تولید مسکن گفت: از 
چهار میلیون واحد مســکونی که قرار است در کشور 
احداث شــود، سهم کرمانشــاه حدود 120 هزار واحد 
است.وی با اشــاره به ثبت نام حدود 200 هزار نفر در 
اســتان در این طرح گفت: از این تعــداد حدود 146 
هزار و 6۸2 نفر واجد شــرایط شناخته شده که هر سه 
شرط فرم »ج« سبز، عدم سابقه مالیکت و عدم سابقه 
دریافت تسهیلات مسکن را دارا بوده اند.آهکی تصریح 
کرد: از این تعداد متاسفانه ۳5 هزار و 207 نفر مدارک 
خود را بارگــذاری نکرده و ۳6 هزار و ۸۳6 هم مدارک 
را بارگذاری کــرده، اما اصل فیزیکی مدارک را تحویل 
نداده اند.وی افزود: همچنین 2206 نفر شرایط سنی را 

نداشته و یازده هزار و ۸07 نفر هم انصراف داده اند.
مدیرکل راه و شهرســازی استان کرمانشاه خاطرنشان 
کرد: در مجموع 60 هزار و 599 نفر به عنوان متقاضیان 

تایید شده شناخته شده اند.
آهکی خاطرنشــان کرد: البته این تعداد مجددا تغییر 
خواهد کرد، چرا که مجددا ســامانه به مناســبت های 
مختلف از جمله دهه فجر بازگشایی شده و افراد فرصت 
ثبت نام و بارگذاری مدارک را در ســامانه پیدا خواهند 
کرد.به گزارش ایســنا، مدیرکل راه و شهرسازی استان 
کرمانشاه در ادامه با اشاره به شروع ساخت بیش از ۳۳ 
هزار واحد مسکونی طرح جهش تولید مسکن در استان 
گفت: برای اینکه بتوانیم به سهمیه تعیین شده برسیم، 
ساخت بیش از ۸7 هزار و 505 واحد دیگر در استان باید 
آغاز شــود.آهکی در ادامه زمین مورد نیاز برای ساخت 
120 هزار واحد ســهمیه استان در طرح جهش تولید 
مسکن را ۳222 هکتار اعلام و تصریح کرد: خوشبختانه 
ظرف 20 روز اخیر روند شناسایی زمین با سرعت خوبی 
اجرایی شده و به نتایج خوبی در این زمینه رسیده ایم.

وی افزود: در حال حاضر در شهر کرمانشاه 157۸ هکتار 
زمین برای ساخت واحدهای طرح نیاز است که حدود 
17۳4 هکتار شناسایی شده و 1011 هکتار آن قطعی 
شــده و 72۳ هکتار دیگر آن در دست توافق است.وی 
افزود: در ســایر شهرهای استان که کمتر از 100 هزار 
نفر جمعیت دارند هــم 1644 هکتار زمین مورد نیاز 
اســت که 1077 هکتار شناسایی شده و از این میزان 
۳97 هکتار آن قطعی شده و 6۸0 هکتار آن در دست 
توافق اســت.مدیرکل راه و شهرسازی استان کرمانشاه 
خاطرنشــان کرد: در حال حاضــر در مجموع به اندازه 
ســاخت ۸0 هزار واحد زمین تملک کرده ایم که بیش 
از نیاز ما برای ســاخت واحد جهت 60 هزار متقاضی 
نهایی طرح در اســتان است.آهکی در ادامه با تاکید بر 
لزوم تســریع در ساخت و ساز پروژه های طرح جهش 
تولید مسکن گفت: متاسفانه پیشرفت فیزیکی مجموع 
پروژه ها در استان 9.۸ درصد است که بسیار پایین است 
و نشان دهنده این است که از برنامه عقب هستیم.وی 
تصریح کرد: وضعیت پیشرفت فیزیکی اجرای پروژه ها 
در بخش دولتی 5.6 درصد و در بخش خودمالکی 50 
درصد است و این نشان میدهد که بخش خودمالکی 10 
برابر سرعت کار بیشتری داشته و دستگاه های دولتی که 

پروژه دارند باید کار خود را سرعت دهند.

گاز ۳000 مشترک تربت  جام وصل شد
 مدیر عامل شرکت گاز خراسان رضوی از وصل گاز ۳000 
مشترک تربت  جام خبر داد.حسن افتخاری در گفت وگو با 
ایسنا با بیان اینکه وصل گاز مشترکین تربت  جام به نوبت 
در حال انجام است، اظهار کرد: نیروهای شرکت گاز در 
این شهرستان با مراجعه خانه به خانه اقدام به وصل گاز 
می کنند.وی با بیان اینکه با حداکثر توان در حال وصل 
گاز مشترکین این شهرستان هستیم، خاطرنشان کرد: به 
لحاظ ایمنی در زمان وصل گاز مشــترک حتما باید در 
خانه باشد.مدیر عامل شرکت گاز خراسان رضوی تاکید 
کرد: وصل گاز مشترکانی امکان پذیر است که در منزل 
حضور داشته باشند.افتخاری افزود: اگر کسانی هستند که 
به دلیل قطع گاز به منزل اقوام شان رفته اند از آن ها تقاضا 
داریم برای وصل گاز به منزل خود بازگردند.شهرســتان 
مرزی و تلفیقی تربت  جام با 2۳0 هزار نفر جمعیت در 
160 کیلومتری جنوب شرق مشهد قرار دارد و از شرق با 

کشور افغانستان هم مرز است.
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عضو شــورای شهر شــیراز گفت: علی رغم 
شناســایی طلب ۳0 هــزار میلیارد تومانی 
شهرداری شیرازی از دســتگاه های دولتی 
اما هیچ خللی در عملیاتی شدن پروژه های 

عمرانی انجام نشده است.
محمدرضا هاجری در صحن علنی شــورای 
شهر شــیراز بیان کرد: علی رغم شناسایی 
طلــب ۳0 هزار میلیارد تومانی شــهرداری 
شــیرازی از دستگاه های دولتی با همدلی و 
همراهی مشترک و بدون دریافت مطالبات، 
هیچ خلل و مشکلی در عملیاتی شدن 9۸6 
پروژه عمرانی به همــراه 146 پروژه جزء ، 
۳5 برنامه ،102 طرح و 114 بسته سرمایه 
گــذاری در افــق 1404 دیده نشــده که 
همزمــان و نوبت به نوبت عملیاتی خواهند 

شد.
او بــا بیان اینکه بودجــه  21500 میلیارد 
تومانی  سال 1402 واقعی و حقیقی است، 
گفت: همانطور که در شــورا و شــهرداری 
دوره چهــارم، انقلاب و بهار ســازندگی و 
عمران شــهری تحقق یافت و مردم نتیجه 
کارها را دیدند و امیدوار شــدند. در شورا و 
شــهرداری دوره ششم شاهد انقلاب و بهار 

عمران ومحرومیت زدایی خواهیم بود.
عضو شــورای شهر شــیراز عنوان کرد: در 
شورای ششم و در انقلاب محرومیت زدایی، 
تمام اعضای شورا و شهرداری پیشران بوده 
و افق روشــنی را در محلات محروم شاهد 

خواهیم بود.
هاجری خاطرنشان کرد: در بسیاری از طرح 
و برنامه های مدیریت شــهری، کلانشــهر 
شــیراز جلودار کشــور اســت و همین امر 
مردم را امیدوار می سازد، نباید با گسترش 
حواشــی؛اصل و محور کارهای اصلی شهر 
راحــذف و زحمات و تــلاش های خالصانه 

تمام تلاشگران در صحنه را ضایع کرد.
محمدتقی تذروی، نائب رئیس شورای شهر 
شــیراز نیز در ادامه این جلســه بیان کرد: 
مسیرهای سلامت محور شهری، محورهای 
پیاده راهی هستند که نقاط طبیعی حومه 

شــهرتا نقاط توســعه یافته در مرکز شهر، 
مسیری را با هدف حمل و نقل پیاده محور 
مبتنی بــر فعالیت بدنــی، تفریحی، جابه 
جایــی و تقویت ابعاد زیبا شناســانه منظر 
شــهری فراهم می آورنــد و بالطبع منافع 
محیطــی و اقتصادی را برای شــهر نیز به 

دنبال دارند.
او ادامــه داد: از آنجــا که پیــاده راههای 
ســلامت محور مســیرهای جذاب شهری 
محسوب شــده ضمن برقراری یک اتصال  
فعال  میان  مقاصد  روزانه  شــهری، امکان  
فعالیــت بدنی و ورزش را بــه طور رایگان 
در فضاهای باز وعمومی  برای شــهروندان 

فراهم خواهند آورد.
عضو شورای شهر شــیراز ادامه داد:توسعه 
اینگونه فضاها، علاوه بر جنبه »کارکردی«  
و »زیســت محیطی« آن، به ارتقاء سلامت 
عمومی ســاکنان  شهر، کمک قابل توجهی 

می کند.بنابراین تاکید و پیشــنهاد می شود 
که شهرداری شــیراز با اهتمام ویژه نسبت 
به این موضوع، به توســعه و گسترش پیاده 

راه های سلامت پرداخته
 و محیطــی امن و آرام بــه دور از هرگونه 
دغدغــه یروزمــره ، در  راســتای ارتقــاء 
ســلامت شــهروندان ایجاد کند وشرایطی 
را فراهم آورد که شــهروندان با استفاده از 
چنین فضاهایی بتوانند با آسایش و آرامش 
ســاعاتی را در کنارخانواده هایشان سپری 

کنند.
تذروی با بیان اینکــه افزایش جمعیت در 
کلانشــهرها و اســتفاده از وســایل نقلیه 
از سوخت های  روزافزون  اســتفاده  موجب 
فسیلیو افزایش ترافیک و ایجاد معضلات و 
مشکلات متعدد در کلانشهرها شده است، 
تصریــح کرد: یکی از راههــای کاهش این 
مشکلات تشویق شــهروندان به استفاده از 

دوچرخه است.
او اضافه کرد: دوچرخــه با مزایای منحصر 
به فرد مانند ارزان تر بودن نســبت به سایر 
وسایل نقلیه، عدم مصرف سوخت فسیلی، 
ایجــاد ترافیک کمتر  و عدم اثرات منفی بر 
محیط زیست بیش از پیش به عنوان مکمل 
سایر وســایل نقلیه مورد توجه قرار گرفته 

است.
این عضو شــورای شهر شــیراز خاطرنشان 
کــرد: یکی از عمده تریــن راهکارهایی که 
صاحب نظران برای دســتیابی به توســعه 
پایدار شــهری مطرح می کنند، اســتفاده 
بیشــتر از دوچرخه اســت، لذا پیشــنهاد 
می شود شــهرداری کلانشهر شیراز با بستر 
سازی مناسب و با هدف سلامت جسمی و 
روحی شهروندان و پیشگیری از آلودگی هوا 
زمینه را برای تهیــه و خرید دوچرخه های 

اقساطی فراهم آورد.

عضو شورای شهر شیراز: 

خللی در پروژه های عمرانی شیراز وجود ندارد

مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اســلامی اســتان فارس تاکید 
کرد که برگــزاری رویدادهایی نظیر جشــنواره تئاتر فجر، 
به میزبانی اســتان ها و مناطق مختلف، بستری برای رشد 

هنرهای نمایشی است. 
حمیدرضا قانعی  با اشــاره به اهمیت برگزاری رویدادهای 
مختلف هنری، به خبرنگاران گفت: گروه های نمایشــی در 
طول ســال اجراهای یکدیگر را در استان خود می بینند اما 
در جشــنواره تئاتر فجر منطقه ای فرصت خواهند داشت تا 
به تماشای آثار هنرمندان دیگر استان ها بنشینند و به نقد 

و بررسی نمایش های یکدیگر بپردازند.
مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اســلامی فارس ادامه داد: دیدن 
کار استان های همجوار کمک می کند تا گروه های نمایشی 
ســطح کارهــای آن ها را بســنجند و فضا را بــرای تبادل 

فرهنگی آماده کنند.
وی گفت: یکی از مواردی که کمتر به آن پرداخته شــده و 
برگزاری جشنواره تئاتر فجر منطقه ای به آن کمک می کند، 
همین تبادل فرهنگی است. استان های همجوار ظرفیت های 
تئاتری متنــوع و متفاوتی دارند که اگر ظرفیت همدیگر را 
بشناســند ، می توانند در آثار بعدی شــان از کمک یکدیگر 
استفاده کنند. متون نمایشی و سایر امکانات نمایشی خود 
را با دیگر مناطق به اشــتراک بگذارند و این موضوع فضا را 

برای رونق هنرهای نمایشی آماده می کند.
قانعی با اشــاره به اینکه حضور نزدیک به ۳00 هنرمند از 
۸ اســتان کشور در شهر شــیراز تاثیراتی در ابعاد مختلف 
دارد، گفت: ما برنامه های جنبی زیادی برای آشنایی بیشتر 
هنرمندان مهمان در استان شیراز تدارک دیدیم و قطعا این 
موضوع در حوزه گردشــگری بسیار کمک کننده است. اما 
اینکه یک هنرمند خاطره خوبی از حضور در شــیراز داشته 
باشد، اهمیت دارد زیرا در آینده مبلغ خوبی برای این دیار 

محسوب می شود که آثار مفیدی را در ابعاد مختلف با خود 
دارد.

او با تاکید بر لزوم توســعه و بازســازی سالن های تئاتر در 
استان فارس افزود: هرچقدر که سالن های نمایشی مناسبی 
در شیراز وجود داشته باشد ولی نسبت به ظرفیت هنرهای 
نمایشی استان بسیار کم است و این سالن ها نیاز به توسعه، 

بازسازی، تجهیز و تعمیر دارد.
قانعی برگزاری جشــنواره تئاتر فجــر منطقه ای را فرصت 
مناسبی برای ســاماندهی فضاهای فرهنگی شهر دانست و 
گفت: حضور مســئولان ملی و استانی در فضاهای فرهنگی 
فرصتی را بــرای تعامل و گفت و گــو و پیگیری مطالبات 
فراهم خواهد کرد تا برای جذب امکانات بیشتر برای ارتقاء 

زیرساخت ها، تلاش کنیم.
او گفت: وقتی میزبانی شــیراز در این جشنواره قطعی شد، 
ســعی کردیم تا ذهن مدیران اســتانی را به ابعاد مهم آن 
معطوف کنیم و خوشــبختانه با همراهی مســئولان اتفاق 
بــزرگ فرهنگی و هنری را میزبانی کردیــم؛ اتفاقی که بر 
اثر مراودات خوب با شــهرداری شیراز، استانداری فارس و 
دیگر نهادها انجام شد زیرا برگزاری چنین رخدادی از عهده 
یک دســتگاه به تنهایی خارج بود و کمک و همراهی دیگر 

دستگاه ها را هم طلب می کرد.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس:

جشنواره تئاتر فجر بستری برای رشد هنرهای نمایشی است

 بهینه سازی مصرف انرژی در مراکز 
فرهنگی، مذهبی، گردشگری و هنری اصفهان

اصفهان – معصومه قاسمی: در بیستمین نشست اعضای مدیریت مصرف بهینه گاز در 
شرکت گاز استان اصفهان، که با حضور مدیرکل مدیریت بحران استانداری، مدیرکل اداره 
محیط زیســت استان، مدیرعامل شــرکت پخش فرآورده های نفتی و مدیر امور مساجد 
استان، مدیر ائمه جماعات استان و...برگزار شد با اشاره به افزایش مصرف گاز طبیعی طی 
روزهای اخیر در ســطح استان، از مشترکین خانگی، تجاری، عمومی و صنعتی خواست تا 
در مصرف گاز طبیعی صرفــه جویی نمایند و ابراز امیدواری کرد، با اصلاح الگوی مصرف 

در بخش های مختلف با کاهش فشار گاز مواجهه نخواهیم بود.
وی، با بیان اینکه طی 24ســاعت گذشته در بخش خانگی مصرف گاز افزایش چشمگیری 
داشته، گفت: این افزایش مصرف نســبت به مدت مشابه سالهای گذشته بی سابقه بوده و 
در مقایسه با اول مهرماه که مصرف گاز در بخش خانگی روزانه 11میلیون متر مکعب بود 

بیش از چهار برابر افزایش یافته است.
مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان، رعایت دمای 1۸ درجه سانتیگراد در منازل و محیط 
های اداری و تجاری، درزگیری منافذ خروج هوا، رعایت و کنترل دمای موتورخانه ها و ... 
را از مهم ترین اقدامات در راستای استفاده بهینه و اصلاح الگوی مصرف برشمرد و گفت: 
با توجه به آمار و ارقام مصرف گاز طی روزهای اخیر بویژه در بخش خانگی، لزوم مدیریت 

صحیح مصرف در بخشهای مختلف و جلوگیری از اتلاف گاز بسیار ضروری است.
عســکری، همچنین با اشاره به اینکه در مراکز و فضاهای عمومی که معمولا متراژ فضای 
محیط بزرگ است، بهینه سازی مصرف بسیار حائز اهمیت و در کاهش مصرف گاز بسیار 

تاثیرگذار است.
وی، تصریح کرد: در بسیاری از فرهنگی، مذهبی، گردشگری و هنری از اسپلیت به عنوان 
سیستم گرمایشی استفاده می شود که لازم است ضمن تنظیم دمای 1۸ درجه سانتیگراد، 
در زمان های غیر ضروری و بلااســتفاده، سستم های گرمایشــی در حالت خاموش قرار 
گیرند.مدیرعامل شــرکت گاز استان اصفهان، اضافه کرد: آموزش اصلاح الگوی مصرف گاز 
طبیعي در سطح مراکز فرهنگی، مساجد و مدارس استان با حضور کارشناسان مربوطه در 

خصوص استفاده ایمن و بهینه از گاز طبیعي برنامه ریزی شده است.
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